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Проведе се Българо-тайвански бизнес форум, организиран от Тайванския търговски център в София. Тайванската
търговска мисия, която беше на посещение в България, включваше фирми в областта на биотехнологиите и
медицината, информационни технологии, електроника, батерии, крепежни елементи и инструменти,
машиностроене, хардуер, подводно гмуркане и др. Д-р Васил Тодоров, заместник-председател на БТПП, в... 

На 15 май 2025 г. Търговско-промишлена палата – Добрич, като официален партньор по международния проект
MOSAIC, организира информационно събитие, посветено на представяне на постигнатото до момента и
възможностите, които проектът предлага за развитие на сектора на изкуствата и занаятите. Проектът се
реализира с финансовата подкрепа на Европейската комисия по линия на програмата ERASMUS+ Centres of... 

Всеотдайна и щедра подкрепа от проф. Цоло Вутов и синове Храмът е бил затворен години наред Църква,
построена през 1872 г. и занемарена от десетилетие, отново отвори врати в столичния квартал "Слатина". Стотици
миряни се стекоха на събитието в храм "Св. Мина" тази неделя, а патриарх Даниил отслужи тържествена света
литургия. Възстановени са стенописи, които са унищожени с вар след 1945 г. и храмът... 

Благоевградчанин остава начело на Българския Червен кръст. Христо Григоров бе преизбран за председател.
Мандатът е до 2028 година. От 85 пуснати бюлетини в урната, "за" Григоров са гласували 76 делегати, осем са били
против, една бюлетина не е намерена. Този резултат надвишава изискването от две трети, с което Григоров е
избран за председател на БЧК, съобщиха от организацията. Григоров от своя стр... 

Заглавие: Тайванска търговска мисия в София
Дата: 19.05.2025 10:02
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Търговско-промишлена палата – Добрич представи напредъка по проект MOSAIC и иновативната
платформа Crafting the Future
Дата: 16.05.2025 17:24
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Възродиха храм на 153 години
Дата: 18.05.2025 20:30
Медия: Труд

Заглавие: Поредно признание за успешен благоевградчанин
Дата: 17.05.2025 14:31
Медия: enovina.bg

Заглавие: Община Костинброд и Българската търговско-промишлена палата обмислят партньорство
Дата: 17.05.2025 11:36

https://www.bcci.bg/news/20988
https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/oficial-messages/892448-targovsko-promishlena-palata-dobrich-predstavi-napredaka-po-proekt-mosaic-i-in
https://trud.bg/a/articles/%D0%B2%D1%8A%D0%B7%D1%80%D0%BE%D0%B4%D0%B8%D1%85%D0%B0-%D1%85%D1%80%D0%B0%D0%BC-%D0%BD%D0%B0-153-%D0%B3%D0%BE%D0%B4%D0%B8%D0%BD%D0%B8
https://enovina.bg/novina/poredno-priznanie-za-uspeshen-blagoevgradchanin-30895/
https://www.actualno.com/sofia/obshtina-kostinbrod-i-bylgarskata-tyrgovsko-promishlena-palata-obmisljat-partniorstvo-news_2447507.html


Кметът на община Костинброд, г-н Трайко Младенов, председателят на Общинския съвет, д-р Атанас Тенев,
проведоха работна среща със заместник-председателя на Българската търговско-промишлена палата (БТПП), д-р
Васил Тодоров. По време на срещата кметът Младенов подчерта, че общинското ръководство е съсредоточило
усилията си върху реализирането на множество инфраструктурни проекти, включително: подобр... 

Кметът Младенов: Химическият завод на бащата на града д-р Чилов е изнасял продукция на три континента в
зората на 20 в Сключване на споразумение за бъдещи съвместни инициативи между община Костинброд и
Българската търговско-промишлена палата беше обсъдено днес. Това се случи на среща между км, председателя
на Общинския съвет д-р Атанас Тенев и зам.-председателя на Българската търговско-промишлена ... 

. Търговско-промишлена палата – Добрич, като официален партньор по международния проект MOSAIC,
организира информационно събитие, посветено на представяне на постигнатото до момента и възможностите,
които проектът предлага за развитие на сектора на изкуствата и занаятите. Проектът се реализира с финансовата
подкрепа на Европейската комисия по линия на програмата ERASMUS+ Centres of Vocational Exce... 

На 27 май 2025 г. от 13:00 ч. в София ще се проведе българо-сръбски бизнес форум с двустранни срещи.
Организатори са Българската търговско-промишлена палата (БТПП) и с бизнес клуб "Стена". Събитието ще се
проведе в сградата на БТПП в столицата. 

В Българската търговско-промишлена палата се проведе среща с делегация от Узбекистан, начело с
председателя на Агенцията по миграция г-н Безход Мусаев. В делегацията участваха и заместник-министъра на
външните работи на Република Узбекистан г-н Олимжон Абдуллаев, експерти от министерства и ведомства, както
и представители на Посолството на Узбекистан в България. В срещата от българска страна взеха... 

Българската търговско-промишлена палата има удоволствието да Ви покани на бизнес дискусия на тема
Разработване на еластомерни композити с микровълнови, антистатични и антенни приложения". Бизнес
дискусията е организирана съвместно с Химикотехнологичния и металургичен университет и ще се проведе на 5
юни 2025 г. (четвъртък) от 10:00 ч. в сградата на БТПП, гр. София, ул. "Искър" 9, ет. 2, зала Б. ... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
12)

Медия: Actualno.com

Заглавие: Община Костинброд и Търговско- промишлена палата ще чертаят общи проекти
Дата: 16.05.2025 18:31
Медия: 4ВЛАСТ

Заглавие: ТПП Добрич представи напредъка по проект MOSAIC и иновативната платформа Crafting the Future
Дата: 16.05.2025 17:24
Медия: ПроНюз Добрич

Заглавие: БТПП организира B2B срещи със сръбски фирми в София
Дата: 19.05.2025 10:41
Медия: Industry Info

Заглавие: Трудова миграция – тема на фокус в рамките на среща с узбекистанска делегация
Дата: 19.05.2025 11:02
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Бизнес дискусия на тема: "Разработване на еластомерни композити с микровълнови, антистатични и
антенни приложения"
Дата: 19.05.2025 12:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Интервю | Индустриалната зона край Гюешево е "спасителният пояс" за Кюстендил
Дата: 19.05.2025 08:21

https://4vlast-bg.com/archives/807480
https://pronewsdobrich.bg/tpp-dobrich-predstavi-napredaka-po-proekt-mosaic-i-inovativnata-platforma-crafting-the-future-p602183
https://industryinfo.bg/article/34864-btpp-organizira-b2b-sreshti-sas-srabski-firmi-v-sofiia
https://www.bcci.bg/news/20989
https://www.bcci.bg/news/20990
https://www.economic.bg/bg/a/view/industrialnata-zona-kraj-gueshevo-e-spasitelnijat-pojas-za-kustendil


Кметът инж. Огнян Атанасов разказва как високотехнологична зона, 33 млн. лв. и три устойчиви стълба ще върнат
хората и инвестициитеИнж. Огнян Атанасов е инженер по гражданско строителство, възпитаник на три водещи
технически университета в България. Преди да влезе в местната изпълнителна власт, той създава собствено
проектантско бюро, работи като експерт по реновация и енергийна ефективност на сгр... 

Ако блокът изиграе картите си правилно, новите инвестиции във военни технологии могат да се окажат майка на
изобретениятаМикровълнови, GPS, дронове, тиксо, персонални компютри. Това е само кратък списък на
домакински уреди, чийто произход може да бъде проследен до военни изследователски лаборатории. Двойното
им предназначение е известно в отбранителния сектор като "военно-гражданско сливане". Сега... 

Годишната печалба на нискотарифния авиопревозвач "Райънеър" (Ryanair) след отчитане на данъци се е свила с
16 на сто до 1,61 млрд. евро за годината до 31 март, съобщи днес компанията, цитирана от ДПА. За
сравнение,година по-рано превозвачът отчете печалба от 1,9 млрд. евро. Печалбата на акция е намаляла до 1,45
евро спрямо 1,67 евро предгодната година. Компанията отчете годишна печалба преди облаг... 

Пловдивска и софийска технологични компании произвеждат дронове за армията ни, пише "Капитал". По
обществена поръчка на Министерство на отбраната (МО) обединение от технологичните компании "Телесис" от
Пловдив и столичната "Контракс" е произвело и доставило две безпилотни летателни системи. Всяка от тях
включва по три самолета и наземна станция за управление. Договорът на МО с "Български безпилотн... 

Международните валутни резерви на България, управлявани от Българската народна банка (БНБ), няма да могат
да бъдат "харчени" или "изхарчени" след влизането в еврозоната. Това става ясно от отговори на БНБ на въпроси
на "Медиапул" по повод разпространяващите се в социалните мрежи неверни твърдения в обратната
посока.Валутните резерви, чиято задача в момента е да поддържат валутния борд чрез покрити... 

Торият като широко достъпен компонент на ядреното гориво за модерни реактори привлича вниманието не само
на китайците. Европейците също очакват да се възползват от предимствата на реакторите с разтопени соли,
използващи изотопи на тория и отработено ураново гориво. Това ще реши едновременно два неотложни
проблема в ЕС: ще премахне необходимостта от скъпоструващо погребване на отпадъците от атомнит... 

Медия: Economic

Заглавие: Може ли отбраната да се превърне в двигател на икономическия растеж в Европа?
Дата: 19.05.2025 10:35
Медия: Profit

Заглавие: "Райънеър" отчита спад на годишната печалба с 16 процента до 1,61 млрд. евро
Дата: 19.05.2025 10:08
Медия: Утро Русе

Заглавие: Пловдивска фирма прави дронове за армията
Дата: 17.05.2025 17:36
Медия: Пловдив Прес

Заглавие: БНБ: Кабинетът не може да харчи валутния резерв след влизане в еврозоната
Дата: 19.05.2025 00:00
Медия: Дума

Заглавие: Европа ще премине към торий и обеднен уран – освен енергия, това ще спести и разходи за
изхвърляне на отпадъци от ядрените централи
Дата: 19.05.2025 10:56
Медия: Kaldata

Заглавие: Акт 16 за хидроагрегат 2 на ПАВЕЦ "Чаира"
Дата: 19.05.2025 10:57
Медия: Economynews

https://profit.bg/article/2025051907173274322
https://utroruse.com/article/1117782/
https://www.plovdiv-press.bg/2025/05/17/%D0%BF%D0%BB%D0%BE%D0%B2%D0%B4%D0%B8%D0%B2%D1%81%D0%BA%D0%B0-%D1%84%D0%B8%D1%80%D0%BC%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%B0%D0%B2%D0%B8-%D0%B4%D1%80%D0%BE%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B5-%D0%B7%D0%B0-%D0%B0%D1%80%D0%BC/470014/
https://www.duma.bg/bnb-kabinetat-ne-mozhe-da-harchi-valutniya-rezerv-sled-vlizane-v-evrozonata-n305306
https://www.kaldata.com/it-%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B8/%D0%B5%D0%B2%D1%80%D0%BE%D0%BF%D0%B0-%D1%89%D0%B5-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%BC%D0%B8%D0%BD%D0%B5-%D0%BA%D1%8A%D0%BC-%D1%82%D0%BE%D1%80%D0%B8%D0%B9-%D0%B8-%D0%BE%D0%B1%D0%B5%D0%B4%D0%BD%D0%B5%D0%BD-%D1%83-572380.html
http://www.economynews.bg/%D0%B0%D0%BA%D1%82-16-%D0%B7%D0%B0-%D1%85%D0%B8%D0%B4%D1%80%D0%BE%D0%B0%D0%B3%D1%80%D0%B5%D0%B3%D0%B0%D1%82-2-%D0%BD%D0%B0-%D0%BF%D0%B0%D0%B2%D0%B5%D1%86-%D1%87%D0%B0%D0%B8%D1%80%D0%B0-news117123.html


Втори хидроагрегат на ПАВЕЦ "Чаира" премина успешно Държавна приемателна комисия и получи Акт 16.
Комисията удостовери, че рехабилитацията е извършена в пълнота съгласно работния проект и при стриктно
спазване на всички изисквания на българското законодателство, съобщиха от Националната електрическа
компания (НЕК). С този документ НЕК ще получи разрешение за ползване на хидроагрегата и завърши фин... 

Индустриални консуматори и производители на чиста енергия от региона се събират в София на RE Source
Southeast 2025 На 21–22 май 2025 г. в София Тех Парк ще се проведе петото издание на RE‑Source Southeast 2025
– най‑значимото регионално събитие за корпоративно снабдяване с възобновяема енергия. Конференцията ще
събере над 600 участници – от енергийни директори на международни корпорации до разраб... 

Щедро финансираната от Русия информационна война срещу държавата ни с откровени лъжи и манипулации,
целящи да изплашат хората, продължава над 10 години, коментира Никола Янков Много обикновени хора станаха
жертви на обилната, креслива и все по-агресивна дезинформационна пропаганда срещу влизането на България в
еврозоната. И не е чудно - докато партии като "Възраждане", знайни и незнайни политици и... 

Реалният растеж на БВП в България ще се забави до 2% през тази и до 2,1 на сто през следващата година поради
външни и вътрешни фактори. Инфлацията ще спада и ще бъде съответно 3,6 на сто през 2025 г. и 1,8 на сто през
2026 г. Това сочи пролетната икономическа прогноза на Европейската комисия. Според прогнозата, частното
потребление ще нараства по-умерено за сметка на временно по-високата инфлация... 

На 4 юни ще се проведе едно от най-значимите събития в сферата на строителството, недвижимите имоти и
инвестициите – 4-та годишна конференция за строителство и инвестиции, организирана от списание
"Мениджър".Събитието ще събере на едно място представители на бизнеса, анализатори, финансисти,
строителни предприемачи и експерти, които ще дискутират актуалните предизвикателства и възможности в
сектор... 

Китай проявява засилен интерес към вноса на продукти като рапица, слънчоглед, соя и телешко месо от България.
Специален интерес предизвикват и традиционни български продукти като розовото масло и киселото мляко,
които се приемат добре от китайските потребители. Това стана ясно на среща на министъра на земеделието и
храните д-р Георги Тахов в Пекин с министъра на земеделието и въпросите на селските... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 5)

Заглавие: Как индустрията може да спечели от бума на ВЕИ и батериите
Дата: 19.05.2025 10:32
Медия: ProfiLand

Заглавие: Топ 9 на най-опашатите лъжи за еврото
Дата: 19.05.2025 10:35
Медия: Econ

Заглавие: ЕК прогнозира забавяне на икономическия растеж на България до 2% и на инфлацията до 3,6% през
2025 г.
Дата: 19.05.2025 12:02
Медия: Българско национално радио

Заглавие: Строителство и инвестиции 2025: Как еврозоната и иновациите ще променят играта?
Дата: 19.05.2025 12:00
Медия: Мениджър

Заглавие: Китай с интерес към българските кисело мляко, розово масло, рапица, соя, слънчоглед и телешко
Дата: 19.05.2025 11:46
Медия: 24 Часа

Заглавие: Смилен Вълов: Бизнесът страда от недостиг на работна ръка
Дата: 16.05.2025 21:51

https://bg.profiland.net/articles/kak-industriyata-mozhe-da-specheli-ot-buma-na-vei-i-bateriite
https://econ.bg/%D0%9D%D0%B0%D1%83%D1%87%D0%B8-%D0%B7%D0%B0/%D0%A2%D0%BE%D0%BF-9-%D0%BD%D0%B0-%D0%BD%D0%B0%D0%B9-%D0%BE%D0%BF%D0%B0%D1%88%D0%B0%D1%82%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BB%D1%8A%D0%B6%D0%B8-%D0%B7%D0%B0-%D0%B5%D0%B2%D1%80%D0%BE%D1%82%D0%BE_l.a_i.812172_at.10.html
https://bnr.bg/post/102158950/ek-prognozira-zabavane-na-ikonomicheskia-rastej-na-balgaria-do-2-i-na-inflaciata-do-36-prez-2025-g
https://manager.bg/events/4-ta-godishna-konferencia-za-stroitelstvo-i-investicii/stroitelstvo-i-investicii-2025-kak-evrozonata-i-inovaciite-ste-promenat-igrata-
https://www.24chasa.bg/biznes/article/20535883
https://www.plovdiv24.bg/novini/Bylgaria/Smilen-Vulov-Biznesut-strada-ot-nedostig-na-rabotna-ruka-2558385


Бизнесът страда от недостиг на работна ръка. Причината - различните проблеми на пазар на труда,
демографската криза и недостатъчна активност на неактивните. Това заяви Смилен Вълов, изпълнителният
директор на Агенцията по заетостта, в предаването "България, Европа и светът на фокус" на Радио "Фокус". 
Агенцията по заетостта отбеляза 35 години от създаването си. "През тези години ние непрекъснато р... 

Президентът Румен Радев подчерта дълбокото взаимно уважение и приятелство между България и Япония по
време на прием в българското посолство в Токио. Събитието бе организирано от посланик Мариета Арабаджиева
и почетния консул Кадзуо Кавамура по повод официалната визита на българския държавен глава в страната.
"Истинско удоволствие е да разбереш колко много японци се интересуват, знаят и обичат Бълг... 

Предстои съвсем скоро със социално-икономическите партньори да разработим и тестваме нов инструмент -
"Индивидуални сметки за обучения". Той дава защита на работещи или безработни хора да имат дигитална сметка
и спрямо заложените в нея средства сами да избират форми и начини на обучения, както и за какво да се
обучават. Това заяви заместник-министърът на труда и социалната политика Наталия Ефремов... 

Как е по света: В Дания ще бъхтят до 69 г., италианци и испанци - до 67Работодателите с половин уста приветстват
вдигането на пенсионната възраст. Не защото е най-доброто решение, а защото друго към момента няма.
Бизнесът наистина няма друг избор, освен да държи до последно служителите си в пенсионна възраст, посочва
Надя Василева, председател на Конфедерацията по заетостта. За да се запушат д... 

Скоро отварят три мерки по Програма "Конкурентоспособност на предприятията" – "Дигитализация", "Индустрия
4.0" и "Енергийна ефективност". Това каза управителят на консултантска компания за европейски проекти "Еко
Глоуб" адвокат Биляна Тончева в предаването "Утрото на фокус" на Радио "Фокус".Задължително условие за
фирмите и по трите процедури е те да имат регистрация и две приключили финансови год... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 18)

Асоциацията на индустриалния капитал в България (АИКБ) и Агенцията по миграция на Република Узбекистан
подписаха споразумение за сътрудничество в областта на трудовата миграция. Документът полага основите на
дългосрочно партньорство между двете страни с цел регламентиране и облекчаване на процедурите за наемане
на узбекистански работници в България. "АИКБ адмирира възможността да създадем стабилни... 

Медия: Пловдив 24

Заглавие: Радев: Всички в Япония знаят за България
Дата: 19.05.2025 10:05
Медия: Телевизия Евроком

Заглавие: Индивидуални сметки за обучения са сред новите инструменти за достъп до квалификация, каза
заместник-министър Наталия Ефремова
Дата: 19.05.2025 11:09
Медия: ПроНюз Добрич

Заглавие: Възрастните работят средно още 7 години отгоре
Дата: 19.05.2025 11:30
Медия: Марица

Заглавие: Адвокат Биляна Тончева: Скоро отварят три мерки по Програма "Конкурентоспосбност на
предприятията"
Дата: 19.05.2025 10:33
Медия: Варна 24

Заглавие: България внася квалифицирани работници от Узбекистан
Дата: 18.05.2025 10:55
Медия: News.bg

Заглавие: Каква промяна избра Румъния?

https://eurocom.bg/2025/05/19/radev-vsichki-v-japoniya-znayat-za-balgariya/
https://pronewsdobrich.bg/individualni-smetki-za-obucheniya-sa-sred-novite-instrumenti-za-dostap-do-kvalifikatsiya-kaza-zamestnik-ministar-nataliya-efremova-p603022
https://www.marica.bg/balgariq/obshtestvo/vazrastnite-rabotqt-sredno-oshte-7-godini-otgore
https://www.varna24.bg/novini/Bylgaria/Advokat-Bilyana-Toncheva-Skoro-otvaryat-tri-merki-po-Programa-Konkurentosposbnost-na-predpriyatiyata-2560729
https://news.bg/economics/balgariya-vnasya-kvalifitsirani-rabotnitsi-ot-uzbekistan.html
https://ikj.bg/novini/kakva-promyana-izbra-rumania/


Коментарът на Владимир Митев е публикуван в блога Мостът на приятелството… Президентските избори в
Румъния и победата на Никушор Дан показват, че Доналд Тръмп всъщност няма визия и план за нашия регион.
Про-MAGA кандидатът Джордже Симион, който водеше след първия тур на изборите с преднина от 2 милиона
гласа, избра да заложи на конфронтация и агресивна реторика, без да успее да убеди, че разполага... 

Петдесет и пет годишният независим кандидат Никушор Дан печели втория кръг на президентските избори в
Румъния според неокончателни официални резултати. След преброяване на 98,19 процента от гласовете
настоящият кмет на Букурещ има преднина от над 800 000 гласа пред кандидата на крайнодясната опозиционна
партия Алианс за обединение на румънците (АУР) Джордже Симион – разлика, която е непреодолима, ... 

Неделният ден беше белязан от най-масираната атака с дронове от страна на Русия от началото на инвазията в
Украйна през 2022 година. Тя е отнела живота на една жена в столицата, но повечето безпилотни апарати са били
неутрализирани от украинските военновъздушните сили. По техни данни 273 безпилотни летателни апарати са
обстрелвали централната част на Киев и областите Днепропетровск и Донецк в изто... 

Президентът е на официална визита в страната на изгряващото слънцеВъв всеки едни двустранни отношения най-
важни са връзките между хората. Истинско удоволствие е да разбереш тук, в Япония, колко много японци се
интересуват от България, колко много знаят за България, колко много обичат България, заяви президентът Румен
Радев по време на прием в българското посолство в Токио, даден от посланик Мариет... 

Във всеки едни двустранни отношения най-важни са връзките между хората. Истинско удоволствие е да разбереш
тук, в Япония, колко много японци се интересуват от България, колко много знаят за България, колко много обичат
България, каза президентът Румен Радев по време на прием в българското посолство в Токио, даден от посланик
Мариета Арабаджиева и почетния консул Кадзуо Кавамура. По думите му това ... 

Копие с превод на български, предадено от дъщеря му Станка Желева в Държавна агенция Архиви през 2015 г.
със заглавието "Изказани мисли на западни политици за опозицията в България": Г-н Геншер: "В България няма
реална опозиция. Това е плява, духне ли по-сериозен вятър нищо няма да остане. С такива лидери е възможно да
се правят само панаири." Г-н Бейкър: "Това ли е опозицията?" – Ами, че те повеч... 

Дата: 19.05.2025 10:33
Медия: Икономически живот

Заглавие: Кой е Никушор Дан, спечелил президентския вот в Румъния след грандиозен обрат?
Дата: 19.05.2025 10:20
Медия: Нов Живот

Заглавие: Русия предприе най-мащабното си нападение с дронове срещу Украйна от началото на войната
Дата: 19.05.2025 10:11
Медия: Сливен Медия

Заглавие: Радев от Япония: Най-важни са връзките между хората
Дата: 19.05.2025 10:35
Медия: Dnes.bg

Заглавие: Радев: Истинско удоволствие е да разбереш колко много японци се интересуват от България
Дата: 19.05.2025 10:32
Медия: Bunt

Заглавие: "Западни политици за опозицията в България"
Дата: 19.05.2025 10:22
Медия: Класа

Заглавие: Премиерът Желязков се срещна с папа Лъв XIV във Ватикана
Дата: 18.05.2025 23:42
Медия: Струма

https://www.novjivot.info/2025/05/19/koy-e-nikushor-dan-spechelil-prezudentskiq-vot-v-rumyniq-sled/299014/
https://slivenmedia.com/news/rusia-predprie-nay-mashtabnoto-si-napadenie-s-dronove-sresht
https://www.dnes.bg/a/1-bulgaria/679877-radev-ot-yaponiya-nay-vazhni-sa-vrazkite-mezhdu-horata
https://bunt.bg/%D1%80%D0%B0%D0%B4%D0%B5%D0%B2-%D0%B8%D1%81%D1%82%D0%B8%D0%BD%D1%81%D0%BA%D0%BE-%D1%83%D0%B4%D0%BE%D0%B2%D0%BE%D0%BB%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%B8%D0%B5-%D0%B5-%D0%B4%D0%B0-%D1%80%D0%B0%D0%B7%D0%B1%D0%B5/
http://www.classa.bg/%D1%81%D0%B2%D1%8F%D1%82/item/555518-%E2%80%9C%D0%B7%D0%B0%D0%BF%D0%B0%D0%B4%D0%BD%D0%B8-%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D0%B8%D1%82%D0%B8%D1%86%D0%B8-%D0%B7%D0%B0-%D0%BE%D0%BF%D0%BE%D0%B7%D0%B8%D1%86%D0%B8%D1%8F%D1%82%D0%B0-%D0%B2-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F%E2%80%9D
https://www.struma.com/bulgariya/premierut-jelyazkov-se-sreshtna-s-papa-luv-xiv-vuv-vatikana_232274/


Министър-председателят Росен Желязков поздрави Негово Светейшество папа Лъв XIV, като му пожела здраве,
дълголетие и мъдрост. Двамата имаха кратък разговор след края на днешната тържествена литургия във
Ватикана, когато с папата се видяха ръководителите на делегациите, присъстващи на събитието, съобщиха от
правителствена информационна служба. В разговора си с Негово Светейшество папа Лъв XIV прем... 

Националната агенция за приходите (НАП) е наложила запор върху автомобили, собственост на "Исторически
парк" АД. Запорът е вписан в същия ден, в който Ивелин Михайлов е заличен от Съвета на директорите на
дружеството. Това съобщиха от разследващата платформа BIRD. Реклама "Това не е първи случай на запор върху
активи, свързвани с Михайлов. По данни от публични регистри най-малко 11 фирми, асоциира... 

Мнозина американци искат да избягат от сътресенията, причинени от администрацията на президента Доналд
ТръмпВсе повече американци проучват възможността да се преместят в чужбина, за да избягат от сътресенията,
причинени от администрацията на президента Доналд Тръмп. Но за насочилите се към Европа възможностите се
стесняват с всеки изминал ден, пише Bloomberg. Ограниченията върху визите за квалифиц... 

На прага на летния сезон заведенията се готвят да вдигат цените и предупреждават за фалити в ресторантьорския
бранш. Докъде ще стигне битката за ДДС? - коментар в ефира NOVA NEWS проф. Румен Драганов, директор на
Института за анализи и прогнози в туризма и Емил Коларов от Сдруженията на заведенията в България. "Още
когато стана ясно, че има варианти ДДС-то да се промени от 9 на 20%, предупредихме,... 

Джасмин Шарбониъс започва да пие много от колежа. В началото на 30-те си години тя пие до осем коктейла с
текила дневно, няколко дни в седмицата. Преди няколко години тя се опитва да се откаже и е изненадана, когато
изпада в абстиненция. Изследванията показват, че макар мъжете все още да са по-склонни да умират от
заболявания, свързани с алкохола, разликата намалява. Най-новите данни, публикувани ... 

Джасмин Шарбониъс започва да пие много от колежа. В началото на 30-те си години тя пие до осем коктейла с
текила дневно, няколко дни в седмицата. Преди няколко години тя се опитва да се откаже и е изненадана, когато
изпада в абстиненция.Изследванията показват, че макар мъжете все още да са по-склонни да умират от
заболявания, свързани с алкохола, разликата намалява. Най-новите данни, публикувани п... 

Европейският съюз и Великобритания постигнаха предварително споразумение по въпросите на отбраната и
сигурността, рибарството и младежката мобилност преди срещата на върха на ЕС и Великобритания в

Заглавие: Удар! Запорираха парка на Ивелин Михайлов
Дата: 19.05.2025 11:34
Медия: Народ

Заглавие: Американци се надпреварват за жителство в Европа, преди вратите да се затръшнат
Дата: 19.05.2025 11:13
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Ресторантьори предупредиха, че вдигат цените в заведенията
Дата: 19.05.2025 10:52
Медия: Фокус

Заглавие: Изненадващо, но факт: Жените пият почти толкова често алкохол, колкото мъжете
Дата: 18.05.2025 19:01
Медия: ПИК

Заглавие: Изненадващо, но факт: Жените пият почти толкова често алкохол, колкото мъжете
Дата: 18.05.2025 04:00
Медия: Фокус

Заглавие: За първи път след Брекзит: ЕС и Великобритания подписват всеобхватно споразумение
Дата: 19.05.2025 11:57
Медия: Sofia24.bg

https://narod.bg/2025/05/19/%D1%83%D0%B4%D0%B0%D1%80-%D0%B7%D0%B0%D0%BF%D0%BE%D1%80%D0%B8%D1%80%D0%B0%D1%85%D0%B0-%D0%BF%D0%B0%D1%80%D0%BA-%D0%BD%D0%B0-%D0%B8%D0%B2%D0%B5%D0%BB%D0%B8%D0%BD-%D0%BC%D0%B8%D1%85%D0%B0%D0%B9%D0%BB/
https://www.investor.bg/a/527-svyat/413494-amerikantsi-se-nadprevarvat-za-zhitelstvo-v-evropa-predi-vratite-da-se-zatrashnat
https://www.focus-news.net/novini/Bylgaria/Restorantyori-preduprediha-che-vdigat-cenite-v-zavedeniyata-2560770
https://pik.bg/%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D0%BD%D0%B0%D0%B4%D0%B2%D0%B0%D1%89%D0%BE-%D0%BD%D0%BE-%D1%84%D0%B0%D0%BA%D1%82-%D0%B6%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BF%D0%B8%D1%8F%D1%82-%D0%BF%D0%BE%D1%87%D1%82%D0%B8-%D1%82%D0%BE%D0%BB%D0%BA%D0%BE%D0%B2%D0%B0-%D1%87%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%BE-%D0%B0%D0%BB%D0%BA%D0%BE%D1%85%D0%BE%D0%BB-%D0%BA%D0%BE%D0%BB%D0%BA%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D0%BC%D1%8A%D0%B6%D0%B5%D1%82%D0%B5-news1281467.html
https://www.focus-news.net/novini/interesno/Iznenadvashto-no-fakt-Zhenite-piyat-pochti-tolkova-chesto-alkohol-kolkoto-muzhete-2559675
https://www.sofia24.bg/novini/mejdunarodni/Za-purvi-put-sled-Brekzit-ES-i-Velikobritaniya-podpisvat-vseobhvatno-sporazumenie-2560886


понеделник, което проправя пътя за участие на британски фирми в големи договори на ЕС в областта на
отбраната, съобщават представители на ЕС, предава Reuters.Представителите на правителствата на ЕС в Брю... 

Клиентите ще поемат разликата от увеличения ДДС Заведенията в България се готвят да вдигат цените на услугите
си преди летния сезон, след като от 1 януари 2025 г. ДДС за ресторантьорския бизнес се върна на стандартната
ставка от 20%. Професионалните сдружения в бранша предупреждават за възможни фалити и спад в
конкурентоспособността. "Още когато стана ясно, че има варианти ДДС-то да се промени от ... 

Редактор: Юлия Георгиева, кадър Нова нюз Днес протестиращите от градския транспорт в София се срещнаха с
кмета Васил Терзиев. Ние като администрация препотвърдихме позицията си. Не сме имали преговори, а всеки
един от нас разказа каква му е логиката. Аз обясних позицията си по отношение на средствата. Поговорихме и за
това колко е важно да се мисли дългосрочно за транспорта, което включва не само ... 

Вече шести пореден ден София е блокирана от стачката на градския транспорт. Оркестрираният натиск върху
кмета се засилва. Целта личи ясно: принудително предсрочно прекратяване на мандата му. От Емилия
Милчева.Исканията на синдикатите: 400 лева увеличение на заплатите от 1 март т.г., 500 лева за 2026 г., 600 лева
през 2027 г. за всичките 7000 служители в градския транспорт в СофияСнимка: BGNESВ Соф... 

Той е на 38 години, баща е на три деца, има над 1,6 милиона последователи в TikTok, противник е на ЕС в
сегашната му форма, критикува Зеленски за това, че не иска да се договори с Путин за спиране на войната в
Украйна - за разлика от досегашния държавен глава Анджей Дуда. Иска Полша да създаде стратегически резерв
от биткойн и да стане "пристан за криптовалутите", противник е на абортите и на доп... 

Заглавие: Заведенията се готвят да вдигнат цените на прага на лятото
Дата: 19.05.2025 11:55
Медия: Dunavmost

Заглавие: След срещата с кмета: Няма сделка, столичани ще ходят пеш
Дата: 19.05.2025 11:52
Медия: Petel.bg

Заглавие: Протестите на шофьорите и Васил Терзиев: накъде водят София?
Дата: 19.05.2025 11:51
Медия: Дойче Веле

Заглавие: TikTok-звезда и криптомилионер ще реши кой ще е следващият президент на Полша
Дата: 19.05.2025 09:51
Медия: Булевард България

https://www.dunavmost.com/novini/zavedeniyata-se-gotvyat-da-vdignat-tsenite-na-praga-na-lyatoto
https://petel.bg/Sled-sreshhata-s-kmeta--Nyama-sdelka--stolichani-shhe-hodyat-pesh__587561
https://www.dw.com/bg/protestite-na-soforite-i-vasil-terziev-nakde-vodat-sofia/a-72586726
https://boulevardbulgaria.bg/articles/tiktok-zvezda-i-kriptomilioner-shte-reshi-koy-shte-e-sledvashtiyat-prezident-na-polsha
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